
VO Formin                                                                                                       Zapisnik 4. redne seje 

 
 

Stran 1 od 4 
 

Vaški odbor Formin  

Formin 44/a  
2272 Gorišnica     
e-mail: formininfo@gmail.com                                                                                                                                                                                                     

 

Zapisnik št.: 04/2023  

 

Formin, 22.08.2023  

  

ZAPISNIK 4. redne seje VO FORMIN, ki je potekala v ponedeljek, 21.08.2023 ob 17:00 uri, v 

vaško gasilskem domu Formin, ter se nato nadaljevala s ogledom vasi Formin. 

Prisotni člani VO Formin: Denis Kolarič, Lea Žnidarič, Stanislav Rižnar, Mirko Klovar 

Ostali prisotni: Borut Kolar – župan občine Gorišnica in Klemen Cafuta – poveljnik PGD Formin 

Opravičeno odsotni člani VO Formin: Tadej Cimerman, Dušan Leben, Emil Kovačec 

 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev navzočnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 3. redne seje VO Formin; 

3. Dokončanje del pri Sokovem mlinu; 

4. Črno odlagališče smeti; 

5. Popravilo podrtega znaka v krožnem prometu; 

6. Košnja trave po vasi Forminu; 

7. Bankine na cesti ob kanalu iz Formina do Gorišnice; 

8. Poplavna problematika vasi Formin. 

 
 

Ad) 1  
Prisotnih je bilo več kot polovica članov vaškega odbora Formin, zato je po statutu sklepčnost 
zagotovljena. 

 

Ad) 2  
Pripomb na zapisnik 3. redne seje vaškega odbora ni bilo, zato je bil sprejet naslednji sklep: 

Sklep št.: 14 
Potrdi se zapisnik 3. redne seje. 
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Ad) 3 
Na občino Gorišnica je bil dne 11.08.2023 poslan predlog VO Formin za dokončanje del pri Sokovem 

mlinu. V predlogu je navedenih 11. točk, s pomočjo katerih bi bil izgled Sokovega mlina bistveno boljši. 

Župan Borut Kolar se strinja z večino podanih predlogov, potrebno se je dogovoriti za časovni okvir kdaj 

se bodo dela začela izvajati. 

 

Ad) 4 
Na občino Gorišnica je bila poslana prijava o črnem odlagališču smeti na Forminu. 

Župan Borut Kolar pove, da je zadeva prijavljena ustreznim inšpekcijskim službam, katere bodo ustrezno 

ukrepale. 

 

Ad) 5 
Na občino Gorišnica je bil dne 28.07.2023 podan dopis o podrtem prometnem znaku v krožnem 

prometu na Forminu. 

Župan Borut Kolar pove, da bo zadevo preveril pri vzdrževalcu cest. 

 

Ad) 6 
Na Forminu je veliko predelov kjer ni bila pokošena trava po bankinah (npr. bankina in cestna brežina 

ob cesti do Sokovega mlina, bankina od doma upokojencev do Pukšičevih, bankina proti Pesnici – mota, 

…) 

Župan Borut Kolar nas seznani, da se je košnja v Občini Gorišnica že začela in da bo Formin kmalu na 

vrsti. Hkrati nas informira, da Občina Gorišnica do sedaj ni imela vzpostavljenega natančnega urnika 

košenj in da želi v prihodnje to urediti.  

 

Ad) 7 
Bankine na cesti ob kanalu iz Formina do Gorišnice so zelo nevarne. Začelo se bo šolsko leto in veliko 

šolarjev se po tej cesti vozi s kolesi v šolo.  

Župan Borut Kolar pove, da so lastniki te ceste DEM in da bo skušal posredovati, da bi se uredilo. 

 

 

Ad) 8 
Županu Borutu Kolarju je bila temeljito predstavljena poplavna problematika vasi Formin, ki zajema reko 

Dravo, reko Pesnico in potoka Lembergo in Zvirenčino (Strugo). 

 

a. Lea Žnidarič, članica VO Formin za področje kmetijstva in okolja, vsem prisotnim predstavi 

zbrano gradivo v zvezi z zadnjimi poplavami v mesecu avgustu, pri čemer spomni tudi na 

poplave v mesecu januarju in maju. Pove, da je zaradi sedanjih tako pogostih poplav na Forminu 

poplavna problematika v vasi Formin postala zelo pereča tema, ki je več ne smemo odlagati, 

ampak se je je potrebno lotiti na več nivojih s ciljem čimprejšnje vzpostavitve poplavne varnosti 

celotne vasi in hkratne vzpostavitve protokolov ukrepanja ob tovrstnih dogodkih. 
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Zadnje močno deževje je v celoti poplavilo vse njive preko kanala razen tistih ob farmah, ki so 

na višjem nivoju. Ocenjuje se, da je bil nivo vode približno 140 cm, ponekod tudi do 180 cm. Po 

nekaj dneh (8.8.2023) je voda še vedno v večji meri zastajala, zato se je vključil poveljnik CZ, 

gospod Janko Erhatič, na podlagi mnenja katerega je Občina Gorišnica odredila nujno čiščenje 

kritičnih točk za takojšnjo vzpostavitev pretočnosti melioracijskih jarkov s ciljem čimprejšnjega 

umika poplavne vode z njivskih površin.  

Nastala situacija je pokazala, da so obstoječi melioracijski jarki zamuljeni ali zasipani, prav tako 

niso poznani vsi iztoki iz njih. Hkrati se je jasno pokazalo, da obstoječi melioracijski jarki niso 

zadostili potrebam naših njiv, saj je voda mimo in preko njih ubrala svojo pot in na najožjem 

delu izkopala del nasipa kanala.  

V zvezi z iztoki iz melioracijskih jarkov že poteka korespodenca s Skladom kmetijskih zemljišč, ki 

bo skušal pridobiti projektno dokumentacijo iz Arhiva Republike Slovenije. 

 

Sklep št.: 15 
Lea Žnidarič v imenu vaškega odbora napiše dopis upravitelju HMS Formin 1 in 2 za ponovni 

izkop jarkov HMS Formin 1 in 2 kot so to že storili po poplavah v letu 2012.  

Sklep št.: 16 
VO Formin županu Občine Gorišnica predlaga, da se poskuša dogovoriti z DEM in drugimi 

ustreznimi službami o možnosti izgradnje dodatnega/ih iztoka/ov iz melioracijskih jarkov 3 in 4 oziroma 

razširitev HMS s ciljem čimprejšnjega umika vode iz njivskih površin.  

Sklep št.: 17 
VO Formin županu Občine Gorišnica predlaga, da se poišče ustrezna rešitev za čiščenje po 

celotni dolžini obcestnega jarka na parceli št. 511/37, k.o. 410 (kjer Zvirenčina začne teči pod HE 

Formin). 

 
b. Klemen Cafuta, poveljnik PGD Formin, je izpostavil, da na desni brežini reke Pesnica ni ustrezno 

utrjen nasip, ki ga je pred časom naredil VGP Drava. Ob zadnjih visokih vodah je voda tekla skozi 

kot tudi čez nasip.  

Sklep št.: 19 
VO Formin predlaga, da ustrezne službe pregledajo stanje nasipa na desni strani reke Pesnice 

in po potrebi ponovno popravijo nasip. 

 

 

c. VO Formin v imenu vaščanov vasi Formin podaja mnenje, da je edina pravilna protipoplavna 

rešitev na območju reke Pesnice s temeljitim očiščenjem vsega nanošenega gramoza iz struge 

reke Pesnice in prav tako naplavin na obeh brežinah, vse od mosta na glavni cesti (Mota) do 

izliva reke Pesnice v kanal na način, da se vzpostavi prvotno stanje kot je bilo to ob izgradnji. 

Sklep št.: 20 
VO Formin predlaga, da se župan občine Gorišnica, g. Borut Kolar, s ustreznimi službami poskuša 

dogovoriti za čiščenje struge in nabrežja reke Pesnica. 
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d. VO Formin v imenu vasi Formin sporoča, da se oba potoka na Forminu (Struga in Lemberga) že 

veliko let nista temeljito očistila. V nekaterih predelih za košnjo brežin potokov poskrbijo 

vaščani, v nekaterih predelih pa to ni urejeno. 

Za dobro pretočnost potokov v celotni dolžini od izvira do izliva bi bilo potrebno temeljito 

strojno odpravit zamuljenost ter s tem zagotoviti ustrezno pretočnost. 

Sklep št.: 21 
VO Formin predlaga, da se s pomočjo občine poišče ustrezna rešitev, da se oba potoka očistita 

v celotni dolžini. 

 

e. VO Formin je dobil neuradno informacijo, da DEM namerava na izlivu reke Pesnice v kanal 

namestit malo pretočno hidroelektrarno (ZK izpis parc. št. 511/12, k.o. 410 Formin). Ta 

informacija vaščane Formina zelo skrbi, saj si ne znajo predstavljati, kako bo to vplivalo na 

vodostaj reke Pesnice in obeh potokov. 

Sklep št.: 22 
Sprejme se sklep, da župan občine Gorišnica, g. Borut Kolar, preveri ali so te neuradne 

informacije pravilne. Če se izkažejo, da so pravilne je potrebno zagotoviti, da bo predstavnik DEM prišel 

na Formin v vaško-gasilski dom ter vaščanom predstavil podrobnosti te investicije. 

 

 

f. VO Formin predlaga, da se razišče možnosti, kako bi lahko na nižje ležečem delu parcele št. 581, 

k.o. 410 Formin, v lasti Občine Gorišnica, vzpostavili površino, kamor bi se obenem stekala voda 

iz višje ležečih njiv in bi se razlivala Struga, ko naraste, hkrati pa bi bila rešitev zanimiva tudi v 

turistične namene, kot razširitev bodoče turistične ponudbe Sokovega mlina.   

Sklep št.: 23 
VO Formin predlaga Občini Gorišnica, da z ustreznimi službami preveri to možnost, oceni višino 

in smiselnost investicije.  

 

 

 

 

 

 

Zapisnik zapisal:         Zapisnik pregledala:  
Denis Kolarič          Lea Žnidarič 

 


